

17/03/2026

H.E. António Guterres
Secretary-General
United Nations
New York, NY 10017
USA

Dear Mr. Secretary-General,

I am pleased to confirm that **Swiss Health Alliance (SHA) e.V** supports the Ten Principles of the UN Global Compact with respect to human rights, labor, environment and anti-corruption. With this commitment, we express our intent to support the Global Compact advancing these principles, and will make a clear statement of this commitment to our stakeholders and the general public.

We also pledge to participate in and engage with the UN Global Compact in the following way(s):

Die Swiss Health Alliance trägt zur Mission des UN Global Compact bei, indem sie Nachhaltigkeitsprinzipien systematisch in Unternehmensstrukturen implementiert und prüfbar macht. Aktuelle und geplante Aktivitäten umfassen die Entwicklung eines PPP-basierten Zertifizierungsmodells (Planet-People-Prosperity), die Integration der 10 UNGC-Prinzipien in modulare Unternehmensbewertungen (E-1 bis G-5) sowie die Unterstützung von KMU und Organisationen bei der strukturierten ESG-Integration. Darüber hinaus fördert die SHA den Aufbau von Governance- und Compliance-Strukturen im Einklang mit internationalen Standards, nachhaltige Lieferketten, Korruptionsprävention sowie transparente Reporting- und Assurance-Prozesse. Die PPP-Zertifizierung operationalisiert die UNGC-Prinzipien in konkrete, prüfbare Anforderungen und unterstützt Unternehmen dabei, ihre Verpflichtungen zu Menschenrechten, Arbeitsnormen, Umweltschutz und Korruptionsbekämpfung strukturiert umzusetzen.

We recognize that a key requirement for participation in the Global Compact is the submission of a Communication on Engagement (COE) that describes our organization's efforts to support the implementation of the ten principles and to engage with the Global Compact. We support public accountability and transparency, and therefore commit to report on progress within two years of joining the Global Compact and every two years thereafter according to the Global Compact COE policy.

Sincerely yours,

Roberto Di Pasquale,
Executive Director at Swiss Health Alliance (SHA) e.V

Digitally signed by Christian Rose, Senior Strategic Architect PPP-Certification & Digital Governance at Swiss Health Alliance (SHA) e.V, on behalf of Roberto Di Pasquale, Highest-Level Executive at Swiss Health Alliance (SHA) e.V.

17 Mar 2026; 09:51:14 UTC.